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Věc :  Závěrečná zpráva  starosty obce  Staré Křečany ve volebním období 2018 -2022 

 

            Vážení občané a  vážení zastupitelé , volební období 2018 – 2022 je u konce  a 

dovolte mi  malou rekapitulaci . Zastupitelstvo  po volbách  v roce 2018 bylo složeno  z šesti 

mandátů  hnutí Město Lidem  a ze tří mandátů Lidé pro obec. Následně  po volbách se 

postupně  několik  kandidátů  z hnutí Lidé pro obec zřeklo  svých mandátů , kdy převážnou 

část  volebního období pracovalo zastupitelstvo  pouze v osmi,  jelikož poslední mandát  

nebyl  ze strany  Lidí pro obec obsazen.  

              I přes tato úskalí  se  všichni zastupitelé zhostili své funkce  a  výsledek musí 

posoudit veřejnost. Já osobně z pozice starosty hodnotím  toto období jako  jedno 

z nejúspěšnějších , ale zároveň jako nejtěžší.  

              Od roku 2010 byl sestaven  napříč různým politickým spektrem  Strategický plán 

obce , který byl  postupem času  dalšími zastupitelstvy doplňován a aktualizován.  Tento 

strategický dokument  je průběžně plněn , dle  podmínek a okolností.  

               Mimo zastupitelstvo  je zde nutné  zdůraznit, že  pracovaly i  oba povinné výbory  a 

to jak Finanční tak Kontrolní. Během volebního období došlo též ke změně  předsedy 

kontrolního výboru. Pracovaly i komise jak výběrová , tak i stavební. Zde bych chtěl všem  

zastupitelům, tak i  občanům poděkovat za součinnost.  

               Investiční akce jsou plněny  průběžně dle Strategického plánu.  Volební období 

2018-2022 lze hodnotit jako nejúspěšnější , kdy  investice byly nejvyšší v historii naší obce.  

Plnění  je vždy závislé od dotací a dotačních výzev. Díky  hospodaření obce bylo využito při 

realizaci i  vlastních , finančních  prostředků, které byly ušetřeny , jistě  dobrým 

hospodařením obce a dále byl  na realizaci bytového domu poskytnut úvěr ve výši 20 mil Kč.     

                Ekonomická situace obce je  dobrá, avšak  v posledním roce tohoto období i na 

obec dopadají důsledky  covidové  pandemie , ozbrojeného konfliktu na Ukrajině a  hlavně i    

inflace.  Vzhledem  k současné  krizi na trhu  s elektřinou, plynem a ropou nelze  

predikovat , jak se  bude hospodářská situace vyvíjet.  

                Samotný stav  pracovníků obce  a úředníků  lze hodnotit kladně. Stabilizoval se stav  

jak pracovníků Technického střediska,   tak pracovníků a úředníků na obci. Úkoly stanovené 

vedením obce jsou průběžně plněny. Při realizaci  samostatné působnosti je využíváno i   

činnosti  pracovníků vykonávajících veřejnou službu, veřejně prospěšné práce , a obecně 

prospěšné práce v rámci výkonu trestu. Dále v rámci přenesené působnosti  je využito 

pracovníků , kteří  vykonávají své  pracovní pozice z různých dotačních titulů. V rámci VPP  

je však nutné  konstatovat, že je zde  velká migrace osob, které se  při výkonu VPP 

neosvědčily. Na  technickém středisku se potýkáme  s problémem   dlouhodobé pracovní 

neschopnosti  zaměstnanců. 

                 Jistě ne vše jsme  odvedli  dle představ  našich občanů a zastupitelů. Své chyby 

analyzujeme. Snažíme se naší činnost zkvalitnit. Mohu sdělit  , že za současné  zátěži , jak 
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administrativní , tak i psychické  to není  jednoduché. Ač je to neuvěřitelné  byrokracie a 

administrativa dále roste. Je to společenský trend , který se nedaří vymýtit.   

               Po stránce bezpečnostní  určitě  nemůže panovat spokojenost.  I přes veškerá 

opatření  vidím jako největší problém  na línii  drog. Zcela odpovědně mohu potvrdit, že na 

území obce dochází k výrobě a následné distribuci drog.  To je jistě do budoucna naše černá 

můra. Stále vykazujeme znaky   sociálně vyloučené lokality   v oblasti nezaměstnanosti, 

dluhů, exekucí. Co se týče  bydlení , zde jsme udělali asi největší  skok k lepšímu  a postupně  

obnovujeme   bytový fond a  to je jistě  dobrá zpráva.  

               Meziobecní spolupráce je  na dobré úrovni, obec je členem Svazku obcí Sever a dále 

Sdružení pro rozvoj Šluknovska.  

               Velkým problémem je spolupráce se Správou Národního parku České Švýcarsko. 

Obec poukazovala  již několik let na  NEDOSTATKY  v e vedení parku , kdy však naše   

podněty  , ale  i jiných obcí nebyly vyslyšeny a  došlo  ke gradaci a následně ničivého požáru, 

který bude   obec do budoucna řešit.  

               Spolupráce s obcí s rozšířenou působností  lze hodnotit  jako  dobrou. Zde je  

důležité zdůraznit, že u některých  odborů  jsou  věci řešeny zdlouhavě a komplikují další 

rozvoj naší obce.  Což je např. změna Územního plánu obce.  

 

              Vážení občané a zastupitelé  pokud budu  řešit činnost  komplexně,  tak naše obec   

v tomto období uspěla. Nemáme se  za co stydět.  Mohu sdělit, že za dobu  mé činnosti ve 

vedení obce bylo toto  zastupitelstvo  pracovité, kritické, konstruktivní  a  tímto všem 

zastupitelům  vyslovuji  velký dík a poděkování.     

 

               S úctou k Vám všem             

  

 

 

 

                                                                                      František Moravec 

 

                                                                                      Starosta obce Staré Křečany   

 

  

   

 

 

 

 

 


